

富豪國際酒店集團呈獻 SPONSORED BY REGAL HOTELS INTERNATIONAL



香灣防瘟會 60周年壽熟阅宴

THE HONG KONG ANTI-CANCER SOCIETY 60TH ANNIVERSARY CHARITY DINNER

2023.07.06 (星期四 Thursday) 7:30pm

麗豪航天城酒店 Regala Skycity Hotel

香港赤鱲角香港國際機場航展道8號

8 Airport Expo Boulevard, Hong Kong International Airport, Chek Lap Kok, Hong Kong



Founded in 1963, The Hong Kong Anti-Cancer Society ('HKACS') is the oldest non-profit anti-cancer organisation in Hong Kong. It is committed to promoting diversified anti-cancer services such as prevention, professional treatment, and nursing care. To celebrate the 60th anniversary of HKACS, a series of commemorative activities will be held, among which the "HKACS 60th Anniversary Charity Dinner" is one of the key activities. The donation raised from the dinner will be allocated to the operations of our charitable services, including medical assistance programme, charity beds, cancer education, etc. Your generous support will help more cancer patients and their caregivers to enjoy our professional services and to fight against cancer hand in hand.

香港防癌會成立於1963年,是香港歷史最悠久的非牟利抗癌機構,致力推動預防、專業治療、護養等多元化抗癌服務。為慶祝本會昂然踏入60周年,本會將舉辦一系列紀念活動,當中「香港防癌會60周年籌款晚宴」是重點活動之一。是次晚宴所籌得的善款將用於本會各項慈善服務,包括藥物資助計劃、慈善愛心病床、癌症教育等。請慷慨支持,讓更多有需要的癌症病人及其家人能享用本會的專業服務,攜手走過抗癌之路。









60周年慈善晚宴

贊助表格

贊助類別	贊助金額	鳴謝
閃鑽贊助人	港幣 \$500,000 - 港幣 \$999,999	· 3 席貴賓席(每席12人) · 慈善晚宴場刊內刊載全版彩色廣告
上 綠寶石贊助人	港幣 \$200,000 - 港幣 \$499,999	· 2 席貴賓席(每席12人) · 慈善晚宴場刊內刊載全版彩色廣告
紅寶石贊助人	港幣 \$100,000 - 港幣 \$199,999	· 1 席貴賓席(每席12人) · 慈善晚宴場刊內刊載全版彩色廣告

預訂慈善席(枱數有限,先到先得)

位置	金額	席數
貴賓位置	每席 12 人 港幣 \$68,000	請預留
前排位置	每席 12 人 港幣 \$48,000	請預留
其他位置	每席 12 人 港幣 \$38,000	請預留席

贊助場刊

場刊位置	贊助金額	截止日期
底版外頁	港幣 \$20,000	
彩色全版	港幣 \$12,000	2023/06/21
彩色半版	港幣 \$6,000	2023/00/21
彩色1/4版	港幣 \$3,000	

捐款

本人/本機構未列	克出席是次慈善晚宴 。	,現捐助以下款項:		
☐HK\$5,000	HK\$3,000	HK\$2,000	HK\$1,000	
☐HK\$500	HK\$200	HK\$100		

贊助人/機構資料(*請於適用稱謂上劃圈,並填寫中文及英文名稱)

贊助人/機構名稱	(中文)	
*先生/女士/其他	(英文)	
電話	傳真	電郵
地址		
收據抬頭 (捐款HK\$100或以上,可獲發捐款收據)		

捐款方法

劃線支票	支票抬頭請填寫「香港防癌會」 請將支票連同此贊助表格郵寄至香港防癌會
直接存款	「香港防癌會」香港上海匯豐銀行戶口賬號: 002-1-141585 請將銀行存根連同此贊助表格傳真或郵寄至香港防癌會

香港防癌會個人資料使用守則

香港防癌會致力保障您的個人資料私隱。您所提供的個人資料(包括姓名、地址、電郵地址及電話號碼等),只會用作處理您的捐款之必要程序,包括發出捐款收據、會員服務及通訊、募捐、意 見收集、健康講座及相關的活動,並向您提供最新的癌症資訊等用途。香港防癌會不會在未得閣下同意前將閣下的個人資料提供與任何第三者作與非本會相關的用途,亦不會售賣或轉移閣下的個 人資料予任何第三者。 為讓您清楚了解您的善款如何協助癌症患者及其家人,我們或會透過郵寄、電話通話、短訊及電郵等方法,與您保持緊密聯繫。

□★↓	、同意香港	防癌會信	田我的個	引人 咨	料作	上沭田
ニーギハ	门心巴口心	四四四四	וונאסגנות	当ハ豆	171F-	上心门

捐款及查詢

電話: (852) 3921 3821 電郵: donation@hkacs.org.hk 傳真: (852) 3921 3822 地址: 香港黃竹坑南朗山道30號

本人不同意香港防癌會使用我的個人資料作上述用途

HKACS 60th Anniversary Charity Dinner

Sponsorship Form

Sponsorship Type	Sponsorship Amount	Acknowledgement
DIAMOND SPONSOR	HK\$500,000 or HK\$999,999	3 VIP Tables of 12 each Full page complimentary advertisement in Programme Book
EMERALD SPONSOR	HK\$200,000 to HK\$499,999	• 2 VIP Tables of 12 each • Full page complimentary advertisement in Programme Book
RUBY SPONSOR	HK\$100,000 to HK\$199,999	• 1 VIP Table of 12 each • Full page complimentary advertisement in Programme Book

Table Reservation (Limited number of tables available, allocation on first-come-first-served basis.)

Seating	Price	Quantity
VIP Table	HK\$68,000 per table of 12	I would like to reserve table(s)
Table on front rows	HK\$48,000 per table of 12	I would like to reserve table(s)
Others	HK\$38,000 per table of 12	I would like to reserve table(s)

Advertisement

Advertising Sponsorship Type	Sponsorship Amount	Deadline
Back Cover	HK\$20,000	
Inside Full Page	HK\$12,000	2023/06/21
Half Page	HK\$6,000	2023/00/21
1/4 Page	HK\$3,000	

Donation

I am / Our organisation is not able to attend the charity dinner but would like to make a donation of the following amount:			
☐HK\$5,000	HK\$3,000	HK\$2,000	HK\$1,000
HK\$500	HK\$200	HK\$100	Other HK\$

Details of Sponsor / Organisation (*Circle whichever applicable) Please fill name in BOTH Chinese & English

Sponsor / Organisation Name	(Chinese)	
*Mr / Ms / Others	(English)	
Tel	Fax	Email
Address		
Name on Receipt (Donation of HK\$100 or al	pove is tax deductible with an official receipt	·)

Donation Methods

Cheque	Please make cheque payable to "The Hong Kong Anti-Cancer Society" and send this form together with the cheque to our office.
Direct Pay	Direct pay-in HSBC A/C No.:002-1-141585 Please mail or fax the original copy of the transfer slip, together with this form to our office.

HKACS Guideline for Use of Personal Data

At The Hong Kong Anti-Cancer Society, we are committed to making your privacy on our highest priority. Your personal information (including your name, mailing and/or email addresses, telephone number, etc.) will be used solely for the purposes of handing your donation, issuing receipts, providing donor services, communication, appeal fundraising, feedback collecting, health talk and relevant activities as well as providing you with cancer related information. The Society will not, without your consent, provide your personal data to any third parties for purposes unrelated to the Society and will not sell or transfer personal data to others. We are eager to share with you our updated news and developments on an on-going basis. We may communicate with you by mail, telephone, message, email, etc.

I agree to the proposed use of my personal data for the above-mentioned promotion purposes.

I object to the proposed use of my personal data for the above-mentioned promotion purposes.

Donation and Enquiry

Fax: (852) 3921 3822 Add: 30 Nam Long Shan Road, Wong Chuk Hang, HK